

## Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen

Torsdag d. 2. marts 2023, kl. 17.00 – 19.00

Mødeleder: Lone

Referent: Charlotte

**Deltagere:** Lone Holmgaard, Dorete Mostrup, Anne Mette Madsen, Nina Hansen, Trine Vils, Charlotte Andersen, Henrik Olesen, Harly Haugaard

**Afbud:** Amelia, Carsten, Simon, Charlotte

Punkt	Resume	Referat	Beslutning
1. Trivselsråd	<ul style="list-style-type: none"> <li></li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Deltog ikke på mødet, men der er udsendt referat og ansøgning om legeredskaber.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>HH følger op på ansøgning, efter tilbagemelding på trivselsrådets egen ansøgning om midler fra Skolemælkslegatet.</li> </ul>
2. Meddelelser: - <b>Formand</b>  - <b>Personale</b>   - <b>Skoleleder</b>  - <b>SFO</b>	<p><b>F:</b></p> <p><b>P:</b></p> <p><b>S:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li></li> </ul> <p><b>SFO:</b></p> <p><b>A:</b></p>	<p><b>F:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Der er afholdt møde med to repræsentanter fra menighedsrådet i forhold til minikonfirmand. Det blev aftalt, at rammerne skulle drøftes i menighedsrådet, herefter vender udvalget tilbage til bestyrelsen.</li> <li>Fællesbestyrelsesmødet var godt, med gode drøftelser på tværs af skolerne.</li> </ul>	

<p>- Andre</p>		<p><b>P:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skoleband laver koncert for børnehaven</li> <li>• Der er travlt med at forberede skolefest d. 30. april</li> </ul> <p><b>S:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der har været afholdt temaaften for helheden, hvor vi arbejdede med børne-ugesynet.</li> <li>• LÆRFEST bliver en fest, og der begynder at hænge sammen i forhold til frivillighjælp.</li> </ul> <p><b>SFO:</b></p> <p><b>A: -</b></p>	
<p>3. Siden sidst</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Kommentarer i forhold til skolens dagligdag af generel karakter</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Punktet blev sprunget over.</li> </ul>	
<p>4. Spjald Skoles overgangs arrangementer.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Opfølgning på svaret fra Helle Lundsgaard</li> <li>• Skal vi handle yderligere?</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Punktet blev drøftet.</li> <li>• Det blev foreslået at bestyrelsen orientere om det formelle samarbejde med Skjern i den mundtlige beretning i forbindelse med forældremøder.</li> </ul>	
<p>5. Markedsføring</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skilte til Skole og Børnehave</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der ønskes sparring på udkast fra Skjern Skilte.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• HH arbejder videre med projektet, og inddrager kommentarer og ideer fra bestyrelsen, i det omfang at det kan lade sig gøre.</li> </ul>	

6. Fra teknologi til didaktik (Bilag)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Orientering om fælles kommunal udviklingsprojekt.</li> </ul>	HH orienterede	
7. Hjemmesiden	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Kig siden igennem inden mødet.</li> <li>• Der opsamles kommentarer på mødet.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der står Rækker Mølle Børnefirklover flere steder på samme side.</li> <li>• Prøv at luge ud i dobbeltkonfekt</li> <li>• Fedt med citater.</li> <li>• Kan citater skrives med større skrift.</li> <li>• Lav underoverskrif, der hvor der er indsat link.</li> </ul>	HH gennemgår ændringsforslag med Pia
8. Princip for ekskursioner (bilag)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Revidering af gældende princip</li> </ul>	Princip drøftet og redigeret.	Godkendt med ændringer
7. Punkter til kommende møder		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Dialog med Tryllestaven.</li> <li>• Forskudte valg til skolebestyrelsen.</li> <li>• Digital dannelse.</li> <li>• Lave princip omkring overgange.</li> </ul>	
8. Eventuelt		Intet	

**Næste bestyrelsesmøde:**

17. april 2023, kl. 17.00 – 19.00

Afbud til: HH